
Zápis ze schůze SRPŠ ze dne 20. září 2022 

 Schůze se zúčastnili:  

 Za SRPŠ: předseda Antonín Ďuriš, pokladní Jana Mostýnová, člen Petra Skalská, člen Katka 

Krenželoková , člen Robert Sajdok, člen Hana Němcová, zapisovatel Tomáš Maštera, člen Miroslava 

Karlová, nový člen Monika Blejchařová 

 

Pozvaní hosté, kteří se zúčastnili schůze: 

Zástupce ředitele ZŠ Bohumníská Mgr. Martina Tvrdá 

  

Program:   

1. Volba nových členů   

2. Projednávání  příspěvků  za školní rok 2022/2023 

3.  Schválení příspěvků pro třídy a družinu dle požadavků 

4. Vánoční jarmark   

  

  

 1. Volba nových členů  

 Stát se členem SRPŠ projevila zájem paní Monika Blejchařová. Proběhlo hlasování, nový člen byl 

přijat, kdy všichni přítomní hlasovali pro přijetí. Tímto vítám mezi námi paní Blejchařovou.  

   

2. Projednávání  příspěvků 

 Vedli jsme diskuzi zda nezvýšit minimální hranici příspěvku. Vzhledem k inflaci a všeobecnému 

zdražování potravin a služeb jsme zvažovali zvýšit minimální hranici příspěvku. Nakonec po diskuzi a 

faktu, že na účtu máme přebytek financí jsme prozatím odhlasovali ponechání minimálního příspěvu 

na částce 200,-Kč 

 

3. Schválení příspěvků pro třídy a družinu dle požadavků  

Zabývali jsme se také požadavky o příspěvky na jednotlivé akce tříd/družiny. Paní zástupkyně nám 

předala seznam, který jsme si pročetli a jednotlivě o každé žádosti hlasovali. Všechny žádosti byly 

odsouhlaseny. Celkem šlo o deset žádostí v celkové výši 41.940,-Kč 



4. Vánoční jarmark  

Letos se opět bude konat Vánoční Jarmark. Snad už bez covidových opatření. Odsouhlasili jsme 

datum 29.11.2022 od 15h v prostorách školy. Děti samy nebo společně s rodiči vyrobí dárkové 

předměty, které se pak budou prodávat na Jarmarku. Bude zde také občerstvení, které zajistíme. 

Chceme také poděkovat paní zástupkyni, která přislíbila dodat něco sladkého k zakousnutí. Doufáme, 

že si děti a jejich rodiče užijí předvánoční atmosféru a těšíme se na shledání. 

Tímto děkujeme za Vaši účast na schůzi SRPŠ 

 

 

Zápis zpracoval Tomáš Maštera 

Zápis byl schválen panem Antonínem Ďurišem 


